
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande Olle 
Reichenberg angående partiförhandlingar

Före varje val har moderaterna, som det största partiet, kallat till 
partiöverläggningar för att diskutera den politiska organisationen och 
eventuella önskemål om eller synpunkter på förändringar av den. Man 
har även diskuterat eventuella förändringar i partistöd, ersättningen till 
förtroendevalda med mera.

Avtal har som regel slutits redan under våren men på senare tid har 
förhandlingarna förts ända in på hösten. Dock har överenskommelse 
träffats före valet. Så har inte skett i år. För första gången har inga 
överläggningar ägt rum. 

Med hänvisning till ovanstående anhåller jag om kommunfullmäktiges 
tillstånd att till kommunstyrelsens ordförande Olle Reichenberg få 
ställa följande fråga:

Avser kommunstyrelsens ordförande kalla till och föra några 
demokratiska överläggningar med övriga partier?

Danderyd den 24 september 2018

Siv Sahlström 
Oppositionsråd (C)


